
  

 

 

Referat årsmøte håndballen 25.01.24 
 
Tilstede: Therese L.Kirkeby, Nina Johansen, Lise -Kristin Aaberg-Ljunggren, 
Dobrochna Strand, Camilla Ellefsen, Lukas Gudøy-Markewicz, Torgeir Olsen, 
Maren Sandem, Kenneth Hvedding, Simen Hammersborg, Stine og Espen Wold  
 
 
Sak 01  

- Ingen innsigelser på møteinnkallingen.  
 
Sak 02  

- Espen Wold leste årsberetningen fra håndballstyret. Ingen innsigelser.  
 
Sak 03  

- Årsberetningene fra lagene. Ikke fra gutter 2015/2016. Espen Wold leste 
opp. Fine årsberetninger. Mange hadde kommentert den fine 
håndballdagen vi hadde i juni 2023. Mye fin aktivitet i lagene.  

 
Sak 04 

-  Stine Wold informerte om regnskapet for håndballen for 2023 samt 
budsjettet for 2024  

- Er minus i forhold til budsjett som ble satt for 2023, noe av dette skyldes 
nedgang i kiosk inntekter og lavere sponsorinntekter. 

- Generell prisstigning på varer og tjenester har økt en del. 
- I tillegg stor investering på kampdrakter og overtrekk til utøvere og 

lagledere. 
- Priser treningsavgift endres ikke. 

 
Sak 05  

- Forslag til nytt håndballstyret. Ingen innsigelser. 
 

Følgende personer er innstilt til nytt håndballstyre for sesongen 2024/2025  

      
• Simen Hammersborg – Leder (2016)  
• Espen Wold er med inntil videre (assisterende leder og 2008 & 2009) 
• Linda Brask Gundersen – Nestleder / sponsoransvarlig (2016 og damelaget)  
• Kenneth Hvedding – Økonomiansvarlig (2016)  
• (Stine Wold er med inntil videre) 
  
• Maren Sandem – Kioskansvarlig / Innkjøpsansvarlig (2016) 
• ?? -Arrangement ansvarlig (Marianne Voldengen) 
•  -Styremedlem lag 2017 – Nina Johansen 
• - Styremedlem lag 2016 – Tor Einar Christensen(vara) 
• - Styremedlem lag 2015/2016 (Gutter) Emilie Aastorp Tangen?? 
• - Styremedlem lag 2015 Jenter -  
• - Styremedlem lag 2014 Jenter -  



  

 

 

• - Styremedlem lag 2012/2013 -  
• - Styremedlem lag 2011 – Ingvild Elfstedt 
• - Styremedlem lag 2008/2009 - Espen Wold 
• - Styremedlem lag Damelaget – Helene Larsen 

   
   
Styret har som mål og få med representanter fra alle alderstrinn/lag, dette vil vi jobbe 
aktivt med for å få til.  

 
 
Sak 06 

- Innkommende forslag  
- Trener/lagleder møte hvor det skal ryddes i alle skap i hallen. Felles 

dugnad. Alle lag må møte.  
- Se på priser kiosk. Skal vi øke prisene for å få mer inntekt til kiosken. 
- Opplæring måltavle og lydanlegg. Venter på bruksanvisning som skal 

legges i hallen.  
 
Sak 07  

- Håndballdagen  
- Satte dato 20.april.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 

 

 
 
 
 

Referent Stine Wold 


